惠州市中侦法律咨询有限公司前身是广东民间公益维权机构成立于2005年，创始人在几次被人欺骗的情况下创办。中国知名私家侦探社。本社由知名律师，婚姻家庭咨询师，征信师，离休法官、职业打假人、记者、法学专家等各阶层社会精英加盟,公司实力雄厚，合理运用法律手段，合法可靠、迅速高效！与各类媒体以及相关维权部门保持着紧密的合作关系，公司成立至今共处理各类调查、法律维权、咨询事件六百多件，完结率达到98%，客户满意度达95%以上，为社会各界挽回经济损失数千万元!为中国大陆地区个人\企业的法律疑难事务做出了应有的贡献！
Huizhou Zhongzhen Legal Consulting Limited Company was founded in 2005, formerly a non-profit right agency in Guangdong Province. It was established after the founder been cheated several times. By now, Zhongzhen has become a famous private detective agency. Zhongzhen consists of famous lawyers, consultants specialized in marriage and family, credit agents, retired judges, counterfeit professionals, reporters, legal experts, and other elites from all sectors of the society. With strong strength, Zhongzhen uses reasonable legal methods. We are legitimate, reliable, rapid and efficient! We have maintained close cooperative relations     with various types of media and right protection departments. Since the establishment, Zhongzhen has dealt with more than 600 assignments, including investigations, legal right protection, and consultations, with a successful rate of 98% and customer satisfaction degree over 95%. We have helped clients from all sectors of the society retrieve economic loss over tens of million yuan, and have made our due contributions to mainland Chinese people and enterprises to solve difficult legal affairs!
主要业务：
Principal Business:
一、常年担任公民、企事业的常年法律顾问或安全顾问。
1. Serving as perennial legal adviser and security adviser for citizens, enterprises, and public institutions.
二、代理催收欠款、借款、工程款、加工费等法律事务. 
2. Providing legal services such as collecting overdue arrearages, loans, project payments, processing charges, etc. for customers.
三、代理婚姻调查、离婚财产分割、依法接受个人/公司财产调查、个人收养等法律咨询事务. 
3. Providing legal consultancy services about marriage survey, property division in divorce, accepting personal/company property survey according to the law, personal adoption, etc.
四、公司成立、合并（重组）、分立、改制等法律事务，进行资信调查.
4. Providing legal consultancy services about establishment, consolidation, separation, and restructuring of company, and credit investigation.
五、代理民事、经济纠纷、行政的调解及非诉讼活动. 
5. Providing legal services about civil disputes, economic disputes, administrative mediations and non-litigation activities. 
六、代理工伤、拖欠工资、弱势群体法律援助、解除劳动合同补偿金等劳动争议.
6. Providing legal services to labor disputes such as inductrial injury, default salary, legal aid to disadvantaged groups, compensation for termination of labor contracts, etc.
七、代理交通事故、医疗纠纷、产品质量等赔偿纠纷. 
7. Providing legal services to resolve compensation disputes about traffic accidents, medical disputes, product quality, etc.
八、代理商标、知识产权，打假维权、企业资信调查，找人查骗等法律事务.
8. Providing legal services to legal affairs about trademarks, intellectual property rights, cracking downcounterfeits, safeguarding rights, business credit investigation, people search, fraud detection, etc.
九、代理企业员工忠诚度调查、商业情报调查、企业内鬼内盗调查。
9. Undertaking employee loyalty investigations, commercial information investigations, as well as investigations of interior spy and thief for enterprises.
十、担当企事业的廉政调查、在职仪容仪表服务调查、与监督。
10. Undertaking integrity investigations for enterprises and public institutions, undertaking and supervising investigations of on-the-job apparel as well as service for enterprises and public institutions. 
十一、担当各地商会、协会、等社体的法律顾问与维权顾问！
11. Serving as legal adviser and right protection adviser for various organizations such as chambers of commerce, associations, etc. 
十二、为民众免费解答法律事务，协助相关行政执法部门调查取证其它违法事项！ 

12. Poviding answers to legal affairs-- free of charge -- for people, and assisting relative administrative departments to investigate and collect evidence to other illegal matters.
惠州客服QQ : 89160581  E-Mail : ztan007@163.com   msn : zztan007@hotmail.com  

Customer Service QQ (Huizhou): 89160581
Email: ztan007@163.com   MSN : zztan007@hotmail.com  

名片翻译内容
中侦法律   刘永 总顾问 15011111111
Zhongzhen Legal Consulting Ltd.
Chief Consultant: Liu Yong

Tel: 15011111111

公司地址：惠州市惠城区演达大道2号曼哈顿广场1903\04室
Company address: Room 1903\04, Manhattan Square, Yanda Road, Huicheng District, Huizhou City
办公电话：0752-2103111 
Office Tel: 0752-2103111
公司传真0752-2159938

Tax: 0752-2159938
深圳分部：宝安区龙华街道办金龙华广场金辉轩A08/09室
Address of Shenzhen Branch: Room A08/09, Jinhuixuan, Jinlong Square, Longhua Street Office, Baoan District  
公司网址：http://www.zztan.com 邮箱ztan007@163.com
Company Website: http://www.zztan.com
Email: ztan007@163.com
业务范围：法律顾问 知识产权代理 婚姻调查 企业信用调查 财产线索 债务清欠 不良资产收购 各类证据取证
Scope of business: legal consultant, intellectual property agency, marriage survey, enterprise credit checking, property information investigation, debt settlement, purchase of bad assets, as well as investigations of various evidences.
